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Društvo je imelo svoj že 80. redni občni 
zbor 26. februarja 2015 v Prešernovi dvo-
rani Slovenske akademije znanosti in ume-
tnosti v Ljubljani. Pred začetkom uradnega 
dela smo si ogledali izredno lep dokumen-
tarni film Adrijane Novak z naslovom Soko-
tra – pozabljeni raj v oceanu.
Uradni začetek občnega zbora je napovedal 
predsednik društva prof. dr. Radovan Ko-
mel in predlagal delovno predsedstvo, ki so 
ga sestavljali mag. Andrej Seliškar kot pred-
sednik in Snežana Ledinski ter Lea Klemen 
kot članici. Za zapisnikarico je predlagal Ja-
njo Benedik, za overovatelja zapisnika Mar-
jano Glavina in Petra Janjiča, za volilno ko-
misijo pa Jožeta Vaupotiča kot predsednika 
ter Marjano Jankovič in Matevža Novaka 
kot člana. Predsednikov predlog smo člani 
soglasno potrdili.
Sledilo je poročilo predsednika društva, ki 
je na kratko predstavil dejavnosti društva v 
preteklem koledarskem letu. Naštel je vse 
izvedene ekskurzije po Sloveniji in tujini, ki 
jih organizira Janja Benedik, naravoslovna 
predavanja in srečanja naravoslovnih foto-
grafov, ki jih  organizira dr. Petra Draško-
vič, in predstavil rezultate natečaja naravo-
slovne fotografije. Nagrajene fotografije si je 
še vedno mogoče ogledati v Prirodoslovnem 
muzeju Slovenije. Predsednik je poročal tu-
di o uspešno izpeljanem 11. tekmovanju iz 
znanja biologije za osnovne šole za Proteu-
sovo priznanje in se dotaknil problematike 
selitve sedeža društva na novo lokacijo.
Sledilo je poročilo glavnega urednika revije 
Proteus dr. Tomaža Sajovica, ki je v svojem 
poročilu največ besed namenil ljudem, ki 
soustvarjajo revijo – to so člani uredniškega 
odbora, oblikovalka ter avtorice in avtorji 
prispevkov. Seveda je beseda nanesla tudi 
na stalno finančno problematiko revije, ki je 
še vedno zelo nezavidljiva.
Finančno poročilo delovanja društva v pre-
teklem letu je predstavila direktorica uprave 

društva Janja Benedik in člane seznanila z 
veliko finančno stisko, s katero se društvo 
bori že dalj časa in kljub težkim časom ne-
kako uspe preživeti.
Sledila je razprava o poročilih. Dr. Jurij Ku-
rillo je pohvalil delo glavnega urednika re-
vije Proteus in se ob tem  spraševal za vzro-
ke za zamujanje izhajanja revije. Urednik 
je pojasnil, da revijo ustvarja zelo majhna 
ekipa in da je za zamudo kriva daljša bo-
lezen oblikovalke in njega samega in da se 
bo trudil, da bo zamudo čim prej odpravil.
Poročilo nadzornega odbora je podal nje-
gov predsednik mag. Andrej Seliškar, ki 
je povedal, da so člani nadzornega odbora 
pregledali finančno poslovanje v preteklem 
letu in pri tem niso ugotovili nepravilno-
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sti. Pohvalil je delo vseh organov društva in 
predlagal njihovo razrešnico, ki so jo člani 
soglasno potrdili z dvigom rok.
Sledile so volitve predsednika, članov izvr-
šnega in nadzornega odbora ter članov di-
sciplinskega razsodišča. Za naslednje leto so 
bili soglasno potrjeni prof. dr. Radovan Ko-
mel kot predsednik društva, dr. Petra Dra-
škovič, Milenka Kuralt, Marjeta Cvetko, dr. 
Matevž Novak, Marko Repnik in prof. dr. 
Jožef Mihael Toman kot člani izvršnega od-
bora, mag. Andrej Seliškar, Marjana Janko-
vič in Marjan Richter kot člani nadzornega 
odbora ter prof. dr. Kazimir Tarman, Matej 
Suhač in akad. dr. Mitja Zupančič kot člani 
disciplinskega razsodišča.
Sledil je predlog finančnega načrta za leto 
2015, ki ga je predstavila Janja Benedik in 
pri tem poudarila, da gre le za grobe ocene, 
saj je zaradi negotovosti glede višine prido-
bljenih subvencij in drugih prihodkov tež-
ko podati bolj realne številke, vsekakor pa 
bodo v tem letu povišani stroški poslovnega 
prostora tudi zaradi selitve na novo lokacijo.
Po Zakonu o društvih mora biti v Pravilih 
društva zapisan tudi sedež društva. Sledila 

je obrazložitev vzroka za selitev na novo lo-
kacijo in s tem spremembo Pravil društva. 
Razloge je predstavila Janja Benedik. Pro-
stor, ki ga je imelo društvo v najemu od 
Mestne občine Ljubljana v Salendrovi uli-
ci 4 v Ljubljani, je meseca novembra obči-
na prodala, novi lastnik pa je postavil tako 
visoko ceno najemnine, da je društvo ne bi 
bilo sposobno plačevati, zato je izvršni od-
bor društva sklenil, da poiščemo nove pro-
store, ki bi bili cenovno ugodni in primerni 
za nadaljevanje opravljanja društvenih de-
javnosti. Take prostore smo našli na Poljan-
ski cesti 6, kjer je prostor tako za društveno 
pisarno kot društvena srečanja in predava-
nja. Prisotni člani so soglasno z dvigom rok 
potrdili spremembo lokacije sedeža društva 
in spremembo 1. člena Pravil društva.
S tem se je uradni del občnega zbora za-
ključil, novo izvoljeni predsednik se je za-
hvalil za zaupanje in povabil vse prisotne na 
pogovor ob skromni pogostitvi.

Janja Benedik


